
 

Protokół Nr 25/18 

z 25 posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Grabowo odbytej w dniu 23 sierpnia 2018r. w sali narad 

Urzędu Gminy Grabowo. 

Początek posiedzenia – godzina 10.00, zakończenie – godzina 10.45. 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Rewizyjnej p. Edward Chrzanowski. 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Chrzanowski Edward 

2. Górski Kazimierz 

3. Konopko Małgorzata 

4. Banachowski Robert  

5. Sierzputowski Rafał 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto, w posiedzeniu Komisji udział wzięli: 

1. Wiśniewski Janusz – przewodniczący RG 

2. Wójt Gminy – p. Andrzej Piętka 

3. Sekretarz Gminy – Marek Cwalina 

4. Skarbnik Gminy – Edyta Mosakowska  

5. Podinspektor UG – Mariusz Andrzejczyk 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego.  

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Przebudowa drogi gminnej i przepustu w miejscowości Grabowskie. 

4. Wolne wnioski.  

5. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. 1. Posiedzenie 25 Komisji Rewizyjnej otworzył przewodniczący p. E. Chrzanowski.  

Po powitaniu członków komisji (5 osób) oraz osób zaproszonych i stwierdzeniu prawomocności obrad odczytał 

proponowany porządek dzienny posiedzenia. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag do porządku dziennego, który został przyjęty w zapisanej formie. 

Ad. 2. Przewodniczący powiedział, że z treścią protokołu z poprzedniego posiedzenia można było zapoznać się 

w pokoju obsługi rady oraz na stronie BIP UG Grabowo. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie w zapisanym brzmieniu. 

Na stan 5 członków Komisji w posiedzeniu uczestniczyło 5 członków Komisji. W głosowaniu jawnym spośród 

obecnych 5 członków Komisji za przyjęciem protokołu z poprzedniego posiedzenia głosowało  

5 członków Komisji. Nie było członków Komisji głosujących przeciw i wstrzymujących się od głosowania. 

Ad. 3. Informację w zakresie „Przebudowa drogi gminnej i przepustu w miejscowości Grabowskie - Gminy 

Grabowo” o długości 378m przedstawił Pan Wójt Gminy – Andrzej Piętka. Poinformował zebranych, że droga 

ma szer. 7m, szer. jezdni wynosi 5m, pobocze 1m. Na realizację zadania Gmina Grabowo otrzymała dotację 

w wysokości 204 tys. zł. Cała inwestycja kosztowała 370 tys. zł., zaś 166 tys. zł. gmina dołożyła z własnych 

środków.  

Procedurę przetargową omówił Sekretarz Gminy– Marek Cwalina. W wyniku postępowania w dniu 4 

października 2017 roku przeprowadzono negocjacje z zaproszonym oferentem: Przedsiębiorstwo Drogowo-

Mostowe "Unidrog" Sp. z o.o. z siedzibą przy ul. Robotniczej 4, 19-203 Grajewo. Postępowanie zostało 

przeprowadzone zgodnie obowiązującymi przepisami ustawy z dnia 29 stycznia 2004 roku - Prawo zamówień 

(t.j. Dz. U. z 2015 r. poz. 2164 z p. zm.) w trybie zamówienia z wolnej ręki o wartości szacunkowej poniżej 

progów ustalonych na podstawie art. 11 ust. 8 Prawa zamówień publicznych.  



 

Ad. 4. Wolne wnioski.  

 Pani Małgorzata Konopko prosiła o dokumentację wykonania funduszy sołeckich w poszczególnych 

miejscowościach. Chciałaby wiedzieć jaka jest różnica za dokumentację tyczenia drogi z mapkami i bez,  ile 

takich dróg wykonano oraz jaką kwotę zapłacono za te prace. 

Informacji na ten temat udzielił podinspektor Mariusz Andrzejczyk. Podkreślił, iż prace przy tyczeniach dróg w 

ramach funduszy sołeckich prowadzone są w oparciu o dokumentację przetargową.  Omówił poszczególne oferty 

jakie wpłynęły do UG na ten cel i wyjaśnił w jaki sposób dokonuje się wyboru oferenta. Zauważył, że 

podstawowym kryterium wyboru oferty jest jej cena. 

 Pani Konopko zapytała również od czego zależy szer. drogi. 

W odpowiedzi Wójt Gminy wyjaśnił, iż szerokość drogi zależy od szerokości pasa drogowego. W innych 

miejscowościach bywa, że jest wąski pas drogowy i żeby poszerzyć drogę należałoby wykupować grunty, a to z 

kolei dodatkowo zwiększa koszty. 

 

 Pan Edward Chrzanowski zapytał Wójta Gminy czy są jeszcze jakieś możliwości na dodatkowe projekty,                  

z jakich gmina mogłaby skorzystać i zrealizować kolejne przedsięwzięcie. 

Andrzej Piętka – Wójt Gminy zauważył, że dokonujemy wyboru inwestycji adekwatnych do potrzeb i należy 

dokończyć zadania już rozpoczęte. 

 

 Radna Konopko Małgorzata poprosiła o pozbieranie gałęzi na trasie Surały – Marki oraz porównanie drogi 

Wojsławy – Jambrzyki. 

Wójt Gminy  zobowiązał się pomóc 

 

 Przewodniczący zapytał na jakim etapie jest budowa przydomowych oczyszczalni. 

Wójt Gminy poinformował zebranych, ze na chwilę obecną prace wykonywane są w miejscowości Ciemianka. 

Pokreślił, że wszystko zależy od poziomu gruntu i ukształtowania terenu ale ogólnie prace idą sprawnie. 

 

Ad. 5. Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący zamknął 25 posiedzenie Komisji Rewizyjnej, 

dziękując za współpracę Wójtowi i członkom Komisji w tej kadencji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

/-/  Edward Chrzanowski 

 


